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Zápis č. 3/2024 

ze zasedání zastupitelstva obce Bořitov konaného dne 17.6.2024 v 18,00 hodin 

v zasedací místnosti Obecního úřadu Bořitov 

 

Přítomni: 13 zastupitelů – Antonín Fojt, Ing. Jiří Kakáč, Ing. Petr Kolínek, Josef Konečný, 

Zuzana Machorková, Aleš Pachlopník (dostavil se později) Marie Petráková, Bc. Jan 

Podloučka, Jiří Sedláček, Ing. Hana Šejnohová, Alois Ťoupek, PaedDr. Bohumír Verner, Ing. 

Zuzana Židová 

Omluveni: 2 zastupitelé – Ing. Dagmar Burgerová, Ing. Tomáš Včelař. 
 

 

 

Bod č. 1 

Zahájení 

Zahájení 3. zasedání Zastupitelstva obce Bořitov provedl v 18,00 hodin starosta Antonín Fojt. 

Přivítal zastupitele na třetím veřejném zasedání v roce 2024. Konstatoval, že jednání bylo 

svoláno řádně a včas v souladu s jednacím řádem. Z jednání zastupitelstva obce se omluvil 

z důvodu nemoci Ing. Tomáš Včelař a z důvodu dovolené Ing. Dagmar Burgerová. 

Neomluven pan Aleš Pachlopník, který se dostavil v průběhu zasedání. 

Je přítomno 12 zastupitelů, což je nadpoloviční většina, zastupitelstvo je tedy usnášení 

schopné. Zápis z minulého zastupitelstva byl řádně ověřen. Z jednání zastupitelstva je pro 

potřeby zápisu pořizován zvukový záznam. Zapisovatelkou z jednání zastupitelstva obce 

starosta jmenoval paní Ivanu Venclů.  
 

 

 

Bod č. 2 

Schválení programu      
Starosta přednesl návrh programu jednání Zastupitelstva obce.       

                  
Program: 1. Zahájení 

  2. Schválení programu 

  3. Volba ověřovatelů a návrhové komise     

  4. Zpráva o činnosti Rady obce      

  5. Směrnice obce Bořitov č. 23       

  6. Střednědobý výhled obce na roky 2025-2026    

  7. Různé         

  8. Souhrn schválených usnesení a závěr 

 

K programu nebyly žádné připomínky. 

 

Usnesení č. 1:       ZO schvaluje program veřejného zasedání Zastupitelstva obce Bořitov. 

 

Hlasování:  PRO: 12 PROTI:  0 ZDRŽEL SE: 0 

 

 

 

Bod č. 3 

Volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise 

Starosta navrhl ověřovatele zápisu paní Marii Petrákovou a Ing. Petra Kolínka. 

 

Usnesení č. 2:       ZO schvaluje ověřovatele zápisu paní Marii Petrákovou a Ing. Petra 

Kolínka. 
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. 
Hlasování: PRO:  11 PROTI:  0  ZDRŽEL SE:  1 

Usnesení č. 2 bylo schváleno. 

 

 

Starosta navrhl návrhovou komisi ve složení PaedDr. Bohumír Verner a Ing. Hana Šejnohová. 

 

Usnesení č. 3:      ZO schvaluje návrhovou komisi ve složení: PaedDr. Bohumír Verner a Ing. 

Hana Šejnohová. 

 

Hlasování: PRO:  10 PROTI:  0  ZDRŽELI SE:  2 

Usnesení č. 3 bylo schváleno. 

 

 

 

Bod č. 4 

Zpráva o činnosti rady obce 

Místostarosta obce přednesl souhrn přijatých usnesení z jednání rady, která se od minulého 

zasedání zastupitelstva sešla celkem 3krát, a to: 6.5., 20.5. a 30.5.2024. 

K předneseným usnesením rady nebyly žádné dotazy. 

 

Starosta konstatoval, že zastupitelstvo bere zprávu z jednání Rady na vědomí, k tomuto bodu 

se nepřijímá žádné usnesení. 

 

 

 

Bod č. 5 

Směrnice obce Bořitov č. 23 

Starosta přednesl, že zastupitelé materiál obdrželi, jedná se o interní administrativní směrnici 

obce.  

Ing. Kakáč měl dotazy, na které mu paní Štěpánková odpověděla. 

Nicméně tato směrnice se mu vypracováním nelíbí. Ing. Kakáč předložil metodický materiál 

kraje Vysočina, kde je tato problematika dobře popsána a zpracována. Nabídl, že příště by 

mohl s vypracováním směrnic sám pomoci. 

Paní Štěpánková odpověděla, že vzor směrnice předložené k projednání vypracovala 

metodička Ing. Schneiderová. 

Pan F. se ptal, kde zjistí příjmy a výdaje obce. 

Paní Štěpánková odpověděla, že lze nahlédnout na www.monitor.statnipokladna.cz. 

 

 

Usnesení č. 4:       ZO schvaluje Směrnici obce Bořitov č. 23. 

 

Hlasování: PRO:  11 PROTI: 1  ZDRŽELI SE:  0 

Usnesení č. 4 bylo schváleno. 

 

 

 

Bod č. 6 

Střednědobý výhled obce na roky 2025-2026 

Starosta přednesl, že zastupitelé návrh Střednědobého výhledu obdrželi v materiálech 

k dnešnímu Zastupitelstvu. Konstatoval, že snahou bylo, aby to byl reálný a fundovaný 

odhad, který na straně příjmů v daňových výnosech vychází z predikcí MF, ČNB, SMO atd. 

Podotkl, že při projednání návrhu na schůzi Rady upozornil, že příjmovou stranu rozpočtu 

http://www.monitor.statnipokladna.cz/
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může jak negativně, tak pozitivně ovlivnit spousta faktorů (inflace, změna RUD, vývoj 

ekonomiky atd.). Připomínky od zastupitelů jsme do dnešního dne žádné neobdrželi.  

V 18,25 hod přišel pan Aleš Pachlopník. 

Upozornil, že ve výhledu na straně výdajů není zakomponovaná investice týkající se 

intenzifikace ČOV. Je to proto, že toto nebude investicí obce, ale investorem bude SVaK (z 

důvodu úspory DPH). Obec bude investici spolufinancovat. Zatím není znám přesný termín 

realizace intenzifikace, ani rozpočet celé akce, rovněž tak výše případné dotace, takže 

nemůžeme plánovat ani výši našeho podílu na této investici.  Myslí si, že částka bude tak 

vysoká, že se s největší pravděpodobností nevyhneme bankovnímu úvěru na tuto akci. 
 

Usnesení č. 5:       ZO schvaluje Střednědobý výhled obce Bořitov na roky 2025 a 2026.  

 

Hlasování: PRO:  12 PROTI:   0 ZDRŽELI SE:  1 

Usnesení č. 5 bylo schváleno. 

 

 

 

Bod č. 7 

Různé 

Z řad zastupitelů nebyly žádné dotazy. 

Pan F. se zeptal, kdy se bude čistit Lysický potok. 

Starosta odpověděl, že potok se čistil v části od mostu u Hlavičkových směrem nahoru již 

v loňském roce. 

Místostarosta dodal, že potok je majetkem Lesů ČR, a tudíž čištění nemůže realizovat obec, 

vše je závislé na jejich finančních možnostech.  

Pan F. upozornil na prasklé obrubníky na náměstí a nátěry dřevěných prvků. 

Místostarosta odpověděl, že na obrubníky by šla ještě uplatnit záruka, která bude končit 

koncem letošního roku. Nátěry prvků jsou ale již v kompetenci obce. 

 

 

 

Bod č. 8 

Souhrn schválených usnesení a závěr 

PaedDr. Verner přednesl souhrn schválených usnesení ZO.  

 

 

Starosta poděkoval všem za účast a ukončil veřejné zasedání Zastupitelstva obce. 

 

 

 

Veřejné zasedání ZO bylo ukončeno v 18,35 hodin. 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Ivana Venclů    

 

 

 

V Bořitově dne 21.6.2024 
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…………………………… 

          Antonín Fojt 

starosta obce 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

 

 

 

 

 

…………………………….     ………………………………….. 

      Marie Petráková                                      Ing. Petr Kolínek 

 


